
 

 

Amendement op raadsvoorstel 25-030 

Onderwerp: Ondergrondse afvaltransport  Kessler Park, Havenkwartier en 
Bogaard Stadscentrum 

Datum: 19-6-2025 

Voorstel tot wijziging 

De gemeenteraad van Rijswijk, in vergadering bijeen op 19-6-2025 , gelezen 
het voorstel van het college inzake RV 25-030 

Besluit het voorstel als volgt te wijzigen: 

Schrap het volgende onderdeel uit het raadsbesluit: 

"Het beschikbaar stellen van een budget van €100.000 voor een 
haalbaarheidsonderzoek naar de invoering van een ondergronds 
afvalinzamelingssysteem in Kessler Park, het Havenkwartier en het 
Bogaard Stadscentrum." 

Toelichting 

Dit amendement stelt voor om af te zien van de investering van €100.000,- 
voor een haalbaarheidsonderzoek naar ondergrondse afvaltransport. 

1.Te hoge kosten 

Het bedrag van €100.000,- is aanzienlijk. In een tijd van financiële druk 
vinden wij het niet verantwoord om deze middelen uit te geven aan een 
verkennend onderzoek zonder garantie op uitvoering. 

2. Twijfel over nut en noodzaak 

Er zijn nog veel onzekerheden over de haalbaarheid en wenselijkheid van 
een dergelijk systeem. Het is niet duidelijk of de uitkomsten van het 
onderzoek daadwerkelijk tot uitvoering zullen leiden en de vermoedelijke 
investering op €25.000.000,-  ( 25 miljoen) zal blijven . (Weinig successen 
met kosten inschattingen van projecten de afgelopen jaren) 

3. Weerstand onder bewoners 



Vanuit de omgeving is er merkbare weerstand tegen het plan. Bewoners 
geven aan zorgen te hebben over de locatie, toegankelijkheid en noodzaak 
van het ondergrondse afvaltransportsysteem. 

Een investering in draagvlak lijkt eerst nodig, voordat er een groot 
onderzoek wordt gestart. 

4. Andere prioriteiten 

Het verbeteren van bestaande afvalvoorzieningen, voorlichting en 
afvalscheiding heeft op dit moment meer prioriteit en kan met relatief 
minder middelen direct resultaat opleveren. 

5. Lastendruk voor inwoners 

Rijswijk is op dit moment de duurste gemeente van Nederland voor 
inwoners. Onze fractie ziet er niets in om straks – bij mogelijke uitvoering 
van dit voorstel – de afvalstoffenheffing opnieuw te verhogen. ( Wat met dit 
voorstel wel gaat gebeuren!) 

 Juist in deze tijd moet de financiële druk op inwoners omlaag in plaats van 
omhoog. 

 

Met dit amendement blijven de andere onderdelen van het raadsbesluit 
ongewijzigd; 

 

a) Kennis te nemen van het haalbaarheidsonderzoek ondergronds 
afvaltransport systeem (OAT); 

b) Kennis te nemen van de business cases over het ondergronds 
afvaltransportsysteem voor de inzameling van 3 huishoudelijke 
afvalstromen in Kessler Park, Bogaard Stadscentrum en Havenkwartier; 

Bianca Niesen 

Nel kames 

Annemie Koegler 

Marc Weterings 

Namens de fractie van Rijswijks-Belang 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


